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Referat af generalforsamlingen 29 marts 2018 

Dagsorden: 

 

1. Velkomst, valg af dirigent, referent og 2 stemmetællere. 

Velkomst ved formanden. Jørgen Hansen valgt som dirigent, Jørgen Dam Nielsen 

 som referent  

2. Formandens årsberetning over foreningens arbejde. 
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Godkendt. 

Søren C: Jollehavnen kunne evt. søge om støtte til få flisebelægning på parkeringspladsen 

3. Forelæggelse af det reviderede årsregnskab til godkendelse. 

Regnskabet godkendt. 

Ingen kommentarer. 

4. Forelæggelse af bestyrelsens budgetforslag for det kommende år til orientering. 

Søren C: Renten til kommunen bør kunne genforhandles, det er sket med isværket. 

Bestyrelsen undersøger. 

Steen Ernst: Spørgsmål vedr. udlejning af badehuset 

Bestyrelsen: Lejen er bestemt ud fra afdragene på lånet, som er optaget ved kommunen til bro, 

molehovedet og badehuset. 

5. Fastsættelse af kontingenter for jolleejere og fiskehuse. 

Uændret. 

6. Behandling af indkomne forslag fra medlemmer og bestyrelsen. 

Ingen forslag indkommet 

7. Valg af formand (lige år) 

Poul modtager genvalg. Valgt 

7a. valg af kasserer (ulige år)  

8. Valg af øvrige bestyrelsesmedlemmer. (2 i lige år og 2 i ulige år) 

På valg er Finn Offersen. Modtager genvalg: Genvalgt 

På valg er Jørgen Dam Nielsen. Modtager genvalg: Genvalgt 

9. Valg af 1 suppleant til bestyrelsen.  

Søren Kjærgård. Modtager genvalg: Genvalgt 

10. Valg af 2 revisorer og 1 revisorsuppleant. 

Steen Ernst Nielsen (Genvalgt) 

Lars Svendsen. (Genvalgt) 

Ingen revisorsuppelant. 

11. Eventuelt. 

Lasse redegjorde for udlejning af pladser, huse og fælleshuset: 

Der er pt. 42 på venteliste til pladser, men der er mange som springer over, når de får tilbudt en 

plads, derfor er den lidt misvisende.  

Alle fiskerhuse er udlejet. 

Udlejningen af fælleshuset går godt, der har i det forløbne år ikke været problemer. 
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Der er en ekstraordinær udlejning til spejderne fra Odense. De har et stort arrangement ved 

havnen. De bruger huset som base for lederne. (Ref. Arrangementet har fundet sted.)  

Der blev diskuteret forskellige tiltag til aktiviteter: 

Skal Sankthansbålet genoptages, da det er forbundet med en udgift på 5000kr til kommunen for 

etablering og oprydning af bålet. : 

Jørgen Greve: forslog at man kunne tage kontakt til Sydstrandens badehuse for et evt.  

samarbejde. 

Villi: Foreningen kunne sælge pølser og andet. 

Den generelle holdning var at vi genoptager traditionen med Sankt hans bålet. 

Bestyrelsen arbejder videre med sagen. 

Elsebeth: Var det en mulighed at lave krabbebane, da der er mange børn som fanger krabber. 

Søm og skruer ser på sagen. 

Søren Clausen:  jollehavne kunne deltage i havefesten, dette kunne give lidt i kassen. Festen har 

brug for frivillige. 

 

Dirigenten takkede for god ro og orden. 

 


